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 Београд -- Амерички амбасадор у београду Кајл Скот прокоментарисао своју изјаву да је
Косово држава, којом је изазвао лавину реакција у Србији.

  Он је новинарима у Београду рекао да је реч о добро познатом ставу САД и да у тој
изјави не види ништа спорно. Како је рекао, не верује да ће та његова изјава утицати на
добре односе Београда и Вашингтона

  

Подсетимо, Скот је средином октобра изјавио да косовска влада није такозвана већ
Влада Косова, које је независна и суверена земље, са својим изабраним
представницима.

  

Србија ускоро неће бити на "црној листи" ФАТФ

  

Београд -- Амбасадор САД Кајл Скот сматра да ће Србија ускоро бити скинута са "црне
листе" ФАТФ земаља које имају мањкавости у борби против тероризма и прања новца.

  

"Видимо да Србија има велики напредак што се тиче регулативе и законодавства по том
питању тиче" рекао је Скот.
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Додао је да је то сада питање спровођења те регулативе у пракси, одговарајући на
питања, а у вези писања медија да се Србија још налази на "црној листи" ФАТФ.

  

Амбасадор САД је додао да сматра да се ускоро Србија више неће налазити на тој листи

  

(Танјуг-Б92)
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